
优质啤酒筐 可堆式周转箱

产品名称 优质啤酒筐 可堆式周转箱

公司名称 宿迁宏宝塑业有限公司

价格 .00/个

规格参数 类型:可堆式周转箱
型号:12瓶装
规格:350*350*310

公司地址 江苏宿城经济开发区九洲路6号

联系电话 0527-84272950 13196894893

产品详情

类型 可堆式周转箱 型号 12瓶装
规格 350*350*310 重量 1.3（kg）
载荷 12瓶啤酒 材质 HDPE

采用进口聚乙烯原料，产品质量好，美观大方，产品颜色可以按客户需求定做。

宿迁宏宝塑业有限公司是专业生产塑料托盘,塑料周转箱,塑料垃圾桶等注塑产品的大型民营企业,公司位
于"江苏省经济特区"--宿迁市.公司与"京沪","宁宿徐",徐宿淮盐"等多条高速公路毗邻,交通十分便利.经过多
年的发展,公司现拥有一支技术力量雄厚的科研队伍,致力于产品的开发与创新.公司产品严格执行gb/t15234
-94国家标准,产品畅销全国各地,出口东南亚及欧洲等多个国家.公司是同行业中较早通过iso-9001国际质量
体系认证的注塑企业.我们的经营理念是--"服务.创新.优质.高效".suqian hongbao plastics lndustry co.,ltd is a
big private enterprise enterprise aiming at products sucn as plastic trays and dutbins ,located in the city of suqian --"the
economic zone of jiangsu province ".lts linked to the expressways of"jinghu"."ningsuxu"and "xuhuaiyan"lian.after
developing over a long time,the company has owned as taem of excellent researchers,devoting itself to producing new
producing new products.meanwhile,all the products are made strictly following the national standard gb/t15234-94.as
a result,they are popular all over the country and even available in the southeast asian and european countries.the
company is one of the first ones to have passed iso-9001.lts motto is --"service.creativity quality and effectivenss".
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